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Jelen vannak: Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök, Kovács Krisztina,  

Tőkéné Nagy Ilona, Makai Lajos, Dúró Ferenc bizottsági tagok 
  
 Szabó Attiláné pénzügyi bizottság elnöke 
 Fodorné Szabó Mária intézményfelelős 
 Kincses László képviselő 
 Márkus Gábor alpolgármester 
 Kiss Zsigmond alpolgármester 
 Dr. Ficzere Andrea az Egészségügyi Szolgáltató Kft. vezetője 
 Detrich Jánosné dr. könyvvizsgáló 
 Benyáts Balázs könyvvizsgáló 
 
 
  
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:  Szeretettel köszöntöm a bizottság tagjait.   
Rendhagyó bizottsági ülésen vehetünk részt, mivel közösen tárgyalandó 
napirendünk van a Pénzügyi Bizottsággal.  
Megállapítom, hogy a bizottság ülése határozatképes, mert a bizottsági tagjai 
hiánytalanul megjelentek.   
Megállapítom, hogy a bizottság 5 igen szavazattal a napirendek tárgyalását 
elfogadja.  
 
 
 
N A P I R E N D : 
 
 
 
1. Beszámoló a Püspökladányi Egészségügyi Szolgáltató Nonprofit Kft. 2011. évi 

mérlegbeszámolójának jóváhagyására 
 
2. Előterjesztés a Püspökladányi Egészségügyi Szolgáltató Nonprofit Kft. 2012. évi 

üzleti tervének elfogadására 
 
3. Tájékoztató a Püspökladányi Egészségügyi Szolgáltató Nonprofit Kft 

átvilágításának eredményéről 
 
4. Beszámoló az önkormányzat gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak 

ellátásról  
 
5. K ü l ö n f é l é k  



1.  N A P I R E N D 
 
 
 
Detrich Jánosné könyvvizsgáló:  igényelt részletezés alapján kellett, illetve kell 
részletes adatokat közölni, egyébként nem kötelező.  
 
Szabó Attiláné pénzügyi bizottság elnöke: az OEP még mindig csúszással 
finanszíroz, kik az alvállalkozók ? 
 
Dr. Ficzere Andrea igazgató:  az OEP 2010-ben 3 hónapos, 2011-ben 2 hónapos 
csúszással finanszírozott, az alvállalkozók a közreműködő szakorvosok.  
 
Kincses László képviselő:   az anyag hiányzó része a patika, ezzel kapcsolatban 
nincs semmi a beszámolóban.  
 
Dr. Ficzere Andrea igazgató:  a patikáról komplett anyag van, a bevétel-kiadásnál 
nem kell a patikáról beszámolni.  
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:  az Ügyvezető Igazgató Asszony korábbi 
kijelentése alapján nem kíván a gyógyszertár ügyével foglalkozni. Szerencsés lenne, 
ha most nem foglalkoznánk a patika ügyével, a megkapott anyaggal.  
A beszámolóval kapcsolatban megjegyezném, hogy az Ügyvezető Igazgató Asszony 
megörökölt valamit, amiben találunk kifogásolni valókat, az eddigi ténykedésével 
még nem tudott olyan eredményeket felmutatni, ami az előző vezetés hiányossága.  
A beszámolót elfogadom, az Igazgató Asszony jelenlegi helyzetét figyelembe véve a 
következő évi beszámolója lesz fontos a tevékenysége szempontjából.  
Megállapítom, hogy a napirendhez több kérdés, észrevétel nem hangzott el, a 
bizottság 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:  
 
 
12/2012. (IV.  191.)  Egészségügyi, Szociális Bizot tsági határozat:  
 
 
Püspökladány Város Egészségügyi, Szociális Bizottsága a Püspökladányi 
Egészségügyi, Szolgáltató Nonprofit Kft. 2011. évi mérlegbeszámolójának 
jóváhagyására irányuló beszámolót elfogadja és elfogadásra javasolja.  
 
 
 
2.  N A P I R E N D 
 
 
 
Szabó Attiláné pénzügyi bizottság elnöke:  miből történhet meg a fejlesztés? (önerő) 
 
Dr. Ficzere Andrea igazgató:  az önrészt 2013. évben kell majd megfizetni.  
 
Kovács Kriszta bizottsági tag:  évek óta foglalkozunk az üzleti tervekkel, ez a terv 
tartalmazza amit kell. A gyógyszertár kérdése állandó téma, pedig már 



megbeszéltük, a fejlesztéseket örömmel látom, elfogadásra javaslom az 
előterjesztést.  
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:  hiba lenne úgy kezelni a mai ülést, hogy 
egy kalap alá kerül a múlt és a jövő.  
Üzleti terv:  feltételes adatok, nem definitív kijelentés.  
Reményt keltő üzleti terv, kritika, dicséret a következő évi beszámolót követően 
lehet, elfogadásra javaslom.  
Megállapítom, hogy a napirendhez más kérdés, észrevétel nem hangzott el, a 
bizottság 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:  
 
 
 
13/2012. (IV. 19.)  Egészségügyi, Szociális Bizotts ági határozat:  
 
 
 
Püspökladány Város Egészségügyi, Szociális Bizottsága a Püspökladányi 
Egészségügyi Szolgáltató Nonprofit Kft. 2012. évi üzleti tervének elfogadására 
benyújtott előterjesztésben foglaltakat elfogadja és elfogadásra javasolja.  
 
 
 
3.  N A P I R E N D 
 
 
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:   milyen várható intézkedések kell, hogy 
jöjjenek, szerintem helyén van kezelve. Az intézet vezetése törekedjen arra, hogy az 
elvárások teljesüljenek.  
 
Kovács Kriszta bizottsági tag:  átvilágítás, világos kép a működésről. A mi 
intézményünk, javítsunk rajta, jó megoldásokat kell kitalálni. Vissza kellene venni azt, 
ami nem a mi tulajdonunk.  
 
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:  a megelőlegezett bizalmat a jövő évi 
beszámoló, mérleg és üzleti terv teszi hitelessé.  
Megállapítom, hogy a napirendhez más kérdés, észrevétel nem hangzott el, a 
bizottság 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:  
 
 
14/2012. (IV. 19.)  Egészségügyi, Szociális Bizotts ági határozat:  
 
 
Püspökladány Város Egészségügyi, Szociális Bizottsága a Püspökladányi 
Egészségügyi Szolgáltató Nonprofit Kft. átvilágításának eredményéről szóló 
tájékoztatást tudomásul veszi, elfogadja.  
 
 



4.  N A P I R E N D 
 
Kovács Kriszta bizottsági tag:    nem kaptunk meghívót a gyermekvédelmi 
tanácskozásra, jelezzük azt is, hogy az időpont nem megfelelő.  
Az agresszivitás az iskolában is jelentkezik, a családon belüli erőszak, problémák 
miatt az iskolában is nehezebb boldogulni a gyermekekkel.  
A pénteki járőrözések szerintem jók, eredményesek.  
Az intézményben hozzáértő, szakképzett dolgozók jó színvonalon végzik a 
munkájukat.  
Püspökladányban sok nevelőszülőnél van gyermek (nevelt), alapvetően a 
családoknak kell a gyermekeket megfelelő módon nevelniük. A beszámoló javaslatait 
is elfogadásra javaslom.  
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:  a mi gyermekkorunkban a 
pedagógusoknak, osztályfőnököknek nagy szerepe, fantasztikus képessége volt. 
Első a család, de a pedagógusoknak ma is nagyon nagy feladataik vannak.  
 
Tőkéné Nagy Ilona bizottsági tag:  a pedagógusok tekintélye nagyban függ attól, 
hogy milyen családból jön a gyermek.  
Az osztályban 17 hátrányos helyzetű gyermek van. A gyermekvédelem helyzete, az 
intézmények közötti együttműködés jó.  
 
Makai Lajos bizottsági tag:   nagy odafigyelés kell, a beszámoló megegyezik a 
valósággal.  
 
Dúró Ferenc bizottsági tag:    az ipari iskolában megfigyelhető a klikkesedés. A 
különféle szakmákra nem íratják be a gyerekeket, mert oda sokan csak kényszerből 
járnak (tankötelezettség), nem szakmát tanulni. Rossz társaság. A vajdának mi köze 
az iskolához? Szinte folyamatos a rendőri jelenlét. A konyhakertek művelését, a 
vetőmag biztosítását segély helyett jónak tartom. 
 
 Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:   a beszámolót megtárgyaltuk, javaslom, 
hogy a maga területén mindenki tegye a dolgát, ahogy eddig.  
Megállapítom, hogy a napirendhez más kérdés, észrevétel nem hangzott el, a 
bizottság 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:  
 
 
15/2012. (IV. 19.)  Egészségügyi, Szociális Bizotts ági határozat:  
 
 
Püspökladány Város Egészségügyi, Szociális Bizottsága az önkormányzat 
gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatinak ellátásáról szóló beszámolót elfogadja 
és elfogadásra javasolja.  

K.m.f. 
 
 
 
 

   Kovács Lajos                                                              Dr. Felszeghy Szabolcs 
jegyzőkönyv-vezető                                                             bizottsági elnök 


